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Anketa: Zadovoljstvo studenata e-kolegijem Pravo osiguranja, ak.god. 

2020./2021. – zimski semestar 

Predano odgovora: 39 

Ukupno pitanja: 8 

 

1. Molimo Vas da ukratko objasnite zbog čega ste odabrali kolegij "Pravo osiguranja". 

Odabrao sam pravo osiguranja jer mi se stjecanje znanja o materiji ovog predmeta činilo korisno za 

neki potencijalni budući posao u pravnoj struci. A prije upisa ovog predmeta sam položio Pomorsko 

pravo, i Katedra za pomorsko pravo mi se činila kvalitetna i dobro organizira svoje kolegije iz kojih 

održava nastavu. 

Odabrao sam kolegij "Pravo osiguranja" jer sam smatrao da će mi biti od koristi, s obzirom na to da se 

određeni broj predmeta u odvjetničkom društvu u kojem sam radio odnosio na osiguranje. 

S obzirom na težnje modernog svijeta, poglavito rasta cijena i sukladno s tim podmirivanja eventualnih 

šteta institut osiguranja predstavlja jako važnu ulogu. Smatram da će se uloga i važnost samo 

povećavati. 

Odlučila sam upisati kolegij "Pravo osiguranja" jer me detaljnije zanimala ova materija i mislim da će 

mi dobro doći znanje iz ove materije u daljnjem životu kako profesionalnom tako i privatnom. Dobila 

sam i pozitivne preporuke za ovaj kolegij od starijih kolega pa je to još bio samo dodatni poticaj za upis 

upravo ovog kolegija :) . 

Pravo osiguranja me interesiralo jer smatram da je bitno u svakodnevnom životu, a nakon odslušanog 

kolegija sam stekla vrlo korisna znanja. Također je dosta veliku ulogu igralo što kolegij održava katedra 

Pomorskog prava koja se u novonastalim okolnostima online studiranja pokazala kao najorganiziranija 

te smo sve informacije o kolegiju, kolokviju i tehničkim pitanjima dobivali i više nego pravovremeno. 

Prilikom pregledavanja popisa izbornih predmeta učinilo mi se kao zanimljivo područje prava iz kojeg 

sam želio znati više i iz kojeg sam želio steći detaljnija znanja. 

Odabrala sam ovaj kolegij zato što me zanimala materija prava osiguranja i zato što smatram da će mi 

ta materija koristiti kako u privatnom tako i u profesionalnom životu. 

Interes za materijom, profesor ima odlična predavanja što se vidjelo i na Pomorskom i 

općeprometnom pravu 

Iskreno, zanimljiva mi je tematika osiguranja kada sam se bavio njome iz predmeta Pomorskog i 

općeprometnog prava. Najviše sam upisao ovaj kolegij iz razloga što mislim da profesori pokušavaju 

studentima što bolje razjasniti materiju i daju im sve potrebne materijale i uvijek su dostupni za 

konzultacije ili razjašnjenja. Svake pohvale u odnosu na kadar i zalaganje! 

Zbog toga što me materija prava osiguranja iznimno zanima i smatram da je važno znati barem osnove 

kako za privatni tako i za budući poslovni život. 

Zato jer me zanima materija osiguranja 

Zato što sam vlasnik auta i sklapanje obveznog osiguranja mi je bio poticaj da malo proučim materiju. 

Svidjela mi se i odlučila sam se još bolje upoznati s time. 
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Isključivo zbog interesa za tu tematiku. 

Zanimalo me na koji način funkcionira osiguranje 

Zato što me zanima ta materija i činila mi se zanimljivom. 

Odabrao sam kolegij u prvom redu jer me područje prava osiguranja veoma zanima, djelomično zato 

i što sam radio u velikom osiguravajućem društvu. Smatram da je iznimno važno biti upoznat s tom 

materijom, ne samo kao budući pravnik, nego i kao građanin, budući da su ugovori o osiguranju česti 

ugovorni odnosi u društvu i potrebna su određena znanja kako bi se zaštitili na najbolji mogući način. 

Također, privuklo me kolegiju i to što ga organizira Katedra za pomorsko i općeprometno pravo, prema 

kojoj imam mnogo poštovanja i pozitivnih iskustava, za razliku od pojedinih katedri Fakulteta. 

Interes za materijom iz područja osiguranja 

Smatram da je područje prava osiguranja vrlo važno za svakog pravnika obzirom da je riječ o grani 

prava s kojom će se većina studenata susretati u praksi. Drugi razlog bio bi taj što je riječ o području s 

kojim se susrećemo i u svakodnevnom životu (od obveznog AO osiguranja pa nadalje) te sam željela 

da mi ovaj predmet pruži dublji i detaljniji uvid u ovo područje prava. 

Pravo osiguranja izabrao sam zato što je osiguranje uvijek aktualno i uvijek se susrećemo sa njime. 

Smatram ga sastavnicom svačijem života i neizbježnim kotačićem kojeg bi svaki pravnik trebao 

djelomično razumjeti. 

Pravo osiguranja sam izabrala jer sam htjela više naučiti o osiguranju. 

Iz razloga što je dio trgovačkog modula koji me od ponuđenih najviše zanimao, a i zbog pozitivnih 

iskustava sa katedrom iz Pomorskog prava 

Ovaj kolegij sam odabrala jer smatram je potrebno poznavati pravo osiguranja radi boljeg 

funkcioniranja na bilo kojem položaju nakon faksa. Iskreno, odabrala sam ga i zato jer sam čula da 

profesori nisu prestrogi, sto je pohvalno s obzirom na to da profesori s prethodnih godina imaju 

tendenciju omalovažavanja budućih pravnika.... 

Pravo osiguranja sam odabrala zbog zanimanja za materiju koje ono ureduje. Osim sto sam pobliže 

htjela naučiti o pravilima i praksi osiguranja, odabrala sam ga i zbog toga sto je predavač prof. Marin. 

Odabrala sam ovaj kolegij jer sam htjela naučiti više o ovom području prava. Za sada sam u životu 

sklopila najviše ugovora koji se tiču osiguranja. S obzirom na to može se zaključiti da je to jako životno 

područje. Saznanja iz prava osiguranja su mi potrebna i za poslovni, a još više privatni život. 

Smatram da će mi stečeno znanje biti korisno u daljnjem životu, i profesionalno i privatno. 

Zanimala me tematika kolegija. 

Bavi se važnom materijom koja će mi u poslu biti svakodnevnica, a nije dostupan kao obvezan kolegij 

Željela sam upisati predmet koji je životan, koji će mi pomoći u zaposlenju, i da nije suhoparan i 

dosadan. 

Upisao sam modul iz trgovačkog prava prvenstveno iz razloga sto je to grana prava kojom bih se volio 

baviti u budućnosti. Stariji kolege su mi preporučili navedeni kolegij 
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Zato što ga drži Jasenko Marin i Jasenko je najbolji. Sve se jasno i točno zna što je literatura, kada je 

ispit, na predavanjima se prođe baš sve bitno i nema nikakvih iznenađenja ni konfuzija na ispitu. Za 

ostale module i predmete 5.godine se to uglavnom ne može reći. 

Zbog prijašnjeg iskustva sa profesorima koji drže predmet te materije samog predmeta. 

Na praksi sam se susreo s nemalim brojem naknada šteta pa je odabir bio čisto iz praktičnih razloga 

Kolegij Pravo osiguranja odabrala sam nakon uspješno položenog predmeta iz Pomorskog prava, gdje 

sam bila oduševljena pristupom profesora i svih sa katedre. Od organiziranja predavanje, audio 

prezentacija do cjelokupnog dojma i pristupa studentima što mi je puuuno olakšalo polaganje ispita 

sa odličnim uspjehom u ova nimalo laka vremena. Dio predmeta POPP koji se odnosio na pravo 

osiguranja bio mi je jako zanimljiv pa evo zbog zbroja svih navedenih razloga sam i upisala navedeni 

kolegij! :) 

Kolegij Pravo osiguranja odabrao sam zbog toga što je osiguranje života, imovine i osiguranje od 

automobilske odgovornosti bitno i potrebno u raznim aspektima života, a kao pravnik bih volio imati 

neka važnija saznanja o toj grani prava kako bih znao na što konkretno obratiti pozornost u praksi. 

Institut prava osiguranja mi je posebno zanimljiv i njegovo poznavanje smatram korisnim i nužnim za 

rad u praksi. 

Čula sam da su predavanja zanimljiva i materija korisna za rad nakon studija 

Jer smatram da je ova grana u današnjim vremenima izuzetno važna te sam se htjela s njome što više 

upoznati kako bih se što lakše u praksi snašla. 

Odmah sam htjela upisati trgovačkopravni modul, a konkretno sam za pravo osiguranja čula dobre 

preporuke od prijašnjih studenata. 

 

2. Molimo Vas da ocijenite kvalitetu nastave ocjenom od 1 do 5, pri čemu je 1 najniža, a 5 najviša 

ocjena 

1 0 

2 0 

3 0 

4 5 (12,82 %) 

5 33 (84,62 %) 

Napomena: 1 student/studentica (2,56%) koji je predao/predala anketu, nije odgovorio/odgovorila na 

ovo pitanje. 
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3. Jesu li Vam teme koje su obrađivane na predavanju bile zanimljive? 

Jesu               23 (58,97 %) 

Uglavnom jesu 15 (38,46 %) 

Nisu                 0 

Uglavnom nisu   0 

Napomena: 1 student/studentica (2,57%) koji je predao/predala anketu, nije odgovorio/odgovorila na 

ovo pitanje. 

 

4. Možete li navesti temu koja Vam je bila osobito zanimljiva? 

Obvezna osiguranja u prometu (6 odgovora) 

Životno osiguranje, odnosno osiguranje osoba (5 odgovora) 

Osiguranje imovine (4 odgovora) 

Osiguranje odgovornosti (3 odgovora) 

Uloga osiguranja u trgovačkom poslovanju, odnosno u poslovanju poduzetnika (3 odgovora) 

Reosiguranje (2 odgovora) 

Stvarno svaka je bila na svoj način zanimljiva, a posebno osiguranje osoba i imovine 

Osiguranje imovine, osobito kasko osiguranje 

Osiguranje od automobilske odgovornosti i kasko osiguranje 

Obvezna osiguranja u prometu te uloga osiguranja u trgovačkom poslovanju 

Osiguranje posebnih rizika 

Izvansudsko rješavanje sporova 

Osiguranje imovine II - specifičnosti odabranih vrsta osiguranja 

Obvezna osiguranja u prometu i osiguranje od potresa 

Statusno-nadzorno pravo osiguranja 

Osiguranje vezano uz rizike od potresa i elementarnih nepogoda 

Pa sve su mi teme bile zanimljive tako da mi je teško izdvojiti samo jednu :) 

Životno osiguranje i osiguranje odgovornosti 

Nema konkretne teme koja mi je bila posebno zanimljiva, ali mogu izdvojiti povezivanje gradiva s 

primjerima iz života i aktualnostima kao nešto što mi se jako svidjelo. 
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5. Što biste izdvojili kao eventualnu pozitivnu stranu održane nastave, a što kao eventualnu 

negativnu stranu?  

Profesorov trud u približavanju gradiva, pripremi za svako predavanje i pristupačnost. Negativna 

strana je neprirodnost online predavanja, no na nju se nije moglo utjecati. 

Pozitivno je što su svi materijali uvijek ranije na Merlinu, točno se zna što će se obrađivati, prezentacije 

su jako korisne 

Pozitivan je definitivno pristup profesora koji se maksimalno trudio objaviti sve potrebne materijale 

na vrijeme i detaljno pojasniti svaku temu te je bio dostupan za sva pitanja što je sve zajedno olakšalo 

praćenje kolegija i polaganje ispita u ovim online okolnostima. Sve ono negativno vezano je za 

okolnosti u kojima se nalazimo, a na koje nitko ne može utjecati. 

Negativne strane nema. Pozitivna strana jest ta da se cijela katedra toliko trudi da uopće nemam riječi, 

osim svake pohvale i zahvale! 

Negativna strana je što je predavanje ujutro i to predstavlja problem u organizaciji posla i predavanja. 

Neke poslove sam morala odbiti zbog ovakvog rasporeda, ali fakultet je ipak na prvom mjestu. Također 

tijekom predavanja bi bilo dobro "probuditi" studente s nekim blic pitanjima jer se uspavaju. S druge 

strane, pozitivno je što predavanje traje max. 2 sata, u suprotnom se javlja pad koncentracije i dosada 

u ovom online obliku. No, bez obzira na ove nove online okolnosti osobno želim pohvaliti profesora 

koji je izrazito stručan, ima odličnu dikciju i teme su jako zanimljive. Iako nas niste vidjeli uživo, osobno 

sam zapisivala u bilježnicu i pratila nastavu kao da je i dvorani. 

Pozitivno - predavanja su bila zanimljiva, podrobna, puno novih zanimljivih i korisnih informacija. 

Negativno - šteta što nije bilo uživo da bude više interaktivnije 

Pozitivna strana je to što je profesor mislio na svaki i najmanji detalj nastave te je odradio vrhunski 

posao! Negativna strana je to što nismo mogli održati nastavu uživo jer smatram da bi bilo puno više 

interakcije između studenata i profesora. 

Zapravo ne vidim negativne strane, osim interakcije uživo. 

Nemam negativnih komentara. 

Pozitivna strana, kao što sam i prethodno navela je cjelokupan dojam kolegija, pristupa studentima i 

susretljivosti, gdje se konačno osjećamo (studenti) kao oni zbog kojih i postoji cijela institucija 

fakulteta. Često sam se na fakultetu susretala sa nerazumijevanjem, nezainteresiranošću za bilo kakve 

ideje koje bih predlagala ili bilo što slično, za možda neke okolnosti koje možda postoje kod nekih 

studenata, angažiranosti i uopće cjelokupnog dojma koji je jako odbojan. Vaša katedra je skroz nešto 

suprotno. Pa evo, sve pohvale! 

Pozitivna strana je izuzetna želja profesora Marina za prenošenjem znanja na studente. 

Pozitivno je sto smo iz udobnosti doma pratili predavanja, a svejedno smo imali jako dobra predavanja, 

mogućnost postavljanja pitanja.. 

Pozitivno je pravovremeno postavljanje materijala na Merlin i spremnost profesora da odgovori na 

sva pitanja studenata 

Svi materijali stavljeni su na vrijeme na Merlin i profesor je uvijek bio dostupan za pitanja. Nema 

negativnih strana. 
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Pozitivna inačica je kvalitetan pristup obradi pojedine teme, a kao negativnu rani termini predavanja. 

Pozitivno - ažurnost što se tiče obavijesti o nadolazećim predavanjima, dodatno pojašnjavanje 

nejasnoća preko chata 

pozitivna strana je zanimljivost tema te profesor koji je lijepo obradio gradivo, a negativna strana je 

nedostatak interakcije uživo. 

Pozitivna strana je to sta se uštedi vrijeme putovanja, tj. ne mora se putovati. Negativna strana je to 

sta se ne može usred razgovora postaviti pitanje s obzirom da se ne želi omesti profesor u izlaganju. 

Kvalitetna predavanja, prezentacije, angažiranost i proaktivnost predavača, ažurnost, pravodobno 

obavještavanje studenata o svim bitnim informacijama, video materijali itd. Jedina negativna strana 

nije krivnja nastavnika, već trenutne epidemiološke situacije, a to je da je puno bolje pohađati nastavu 

uživo, nego preko online platformi. 

Pozitivno je što nastavu možemo pratiti iz svojih domova i ne gubimo vrijeme na putovanje i sl., 

negativno je što ovakav oblik nastave smanjuje mogućnost interaktivnosti tj. sudjelovanja studenata 

kroz razgovor. 

Negativna je nedovoljna interakcija, ali to pripisujem isključivo ovakvoj godini i online predavanjima. 

pozitivna strana je profesor Marin koji je održavao zaista zanimljiva i kvalitetna predavanja, trudio se 

maksimalno približiti studentima gradivo, i svojim zanimljivim načinom predavanja vjerujem da je to i 

uspio. Također, uvijek je bio na raspolaganju studentima za bilo kakve upite te je bez iznimke izlazio u 

susret svima koji su zbog trenutne situacije imali ikakvih tehničkih ili drugih poteškoća. negativna 

strana ovog kolegija bila je jedino ta što je bio online (na što katedra naravno nije mogla utjecati) 

Kao pozitivnu stranu izdvajam jasno raspoređene teme unutar prava osiguranja i navođenje primjera 

iz prakse. Eventualna negativna strana bi bila nedostatak gostujućih predavača. 

Pozitivna je strana dostupnost materijala u okolnostima korona krize. 

Ne živim u Zagrebu već u Zagrebačkoj županiji tako da sam morala prije putovati na fakultet. Online 

nastava mi je omogućila bolje praćenje nastave svih kolegija i više vremena za proučavanje literature. 

Negativno je što postoji kvota za upis pa ako nemaš sreće, ne možeš upisati trgovački modul i dobiješ 

neki drugi koji je problematičan oko osnovnih stvari, npr. Koja je literatura i kada se uopće održava 

ispit. 

Pozitivna strana je sto je gradivo zanimljivo te ga prof. Marin izvrsno objasnio. Naglašene su važne 

stvari. Dano nam je mnogo primjera. Sve se obrađivalo kroz slučajeve i različite mogućnosti koje bi se 

mogle dogoditi. Uvijek smo mogli pitati pitanja. Na mail prof. Marin vrlo brzo i opsežno odgovara. Ovo 

mi je bio jedan od najboljih kolegija na Pravnom fakultetu. Sve pohvale prof. Marinu i prof. Savić. Sve 

informacije su dane pravovremeno. Apsolutno zadovoljstvo s odabranim i modulom i predmetom! 

Nemam ništa za navesti kao negativnu stranu. 

Predavanja profesora Marina su odlična, puna primjera, koncizna, dikcija profesora je lagana za pratiti 

tako da je koncentracija praktički konstantna. Popratni materijali isto pomažu. Stvarno samo pozitivno 

iskustvo! 

Odlična organizacija nastave, pravovremene obavijesti o nastavi, njenom početku, završetku, planu 

izvođenja, kolokvijima itd. te jasna literatura i lako dostupni materijali. 
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Pozitivna je što sam mogla od bilo kuda i u bilo kojim uvjetima slušati predavanje. Volim predavanja 

prof. Marina i smatram ga jednim od najboljih predavača i uvijek poveže gradivo s praksom. Negativna 

strana je što se kolokvijem nije prepolovilo gradivo jer je kolokvij obuhvaćao desetinu gradiva. 

Pozitivna strana je objašnjenja materije prva osiguranja i prigodni primjeri za lakše razumijevanje, 

objašnjenja prakse u poslovanju između osiguratelja i ugovaratelja, Objašnjenje zakonskih odredbi. 

Dostupnost literature knjige i članaka u sustavu Merlin, linkovi za videa. 

Čak i ovakva online nastava održana je kvalitetno, profesori su se potrudili olakšati nam i objasniti 

gradivo, te su u tome bili uspješni. Osim teoretskog dijela, gradivo je objašnjeno i na praktičnim 

primjerima što je olakšalo razumijevanje samoga gradiva. Što se tiče negativne strane, smatram da 

ništa nije bilo negativno u održanoj nastavi. 

Pozitivna strana - dobro obrazloženo gradivo sa dosta primjera od strane profesora 

visoka kvaliteta profesora, manjak vanjskih predavača 

Pozitivna strana je svakako dobra organizacija, dostupnost svih materijala i trud predavača. Smatram 

da nema negativnih strana. 

 

6. Smatrate li da će Vam pohađanje predavanja olakšati pripremu za polaganje ispita iz ovog 

kolegija? 

Da 37 (94,87 %) 

Ne 0 

Napomena: 2 studenta/studentice (5,13 %), koji su predali/predale anketu, nisu odgovorili/odgovorile 

na ovo pitanje. 

 

7. Smatrate li da je pohađanje predavanja doprinijelo povećanju Vašeg razumijevanja materije 

prava osiguranja, odnosno Vašeg općeg pravnog znanja i razumijevanja prava? 

Da 37 (94,87 %) 

Ne 0 

Napomena: 2 studenta/studentice (5,13 %), koji su predali/predale anketu, nisu odgovorili/odgovorile 

na ovo pitanje. 

 

8. Imate li kakav dodatni komentar i/ili prijedlog vezan uz nastavu iz Prava osiguranja? 

Svaka pohvala profesoru Marinu koji se iznimno trudi i vrlo je pristupačan te uvijek voljan dodatno 

pojasniti gradivo. Jedan od najboljih, najnormalnijih i najpoštenijih profesora na Fakultetu. Dakako, i 

ostali profesori s katedre su jako dobri i normalni. 

Vanjski predavači, možda nekakav projekt vezan uz ovaj kolegij 

Pohvale profesoru jer je zaslužio titulu najažurnijeg profesora što se tiče stavljanja obavijesti i 

prezentacija na Merlin. Svaka čast! 
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Možda više nekih konkretnih primjera iz prakse. 

Sve pohvale i zahvala cijeloj katedri na uloženom trudu i vremenu te mnoštvu materijale 

Htio bih samo pohvaliti pristup profesora Marina kolegiju, nastavi i studentima, kojim bi, po mom 

skromnom mišljenju, mogao biti uzor većini profesora na fakultetu. 

Samo tako nastavite :) 

Ne. 

S obzirom da se u zadnje vrijeme sve vise uvode ispiti na temelju primjera, možda bi to bio dobar način 

ispita. Da se da primjer i pitanja pa se prema tome ocjenjuje. Prema mom mišljenju, to je najbolji način 

ispitivanja nečijeg znanja. Posebice jer se radi o Pravnom fakultetu. 

Da se predavanje više temelji na primjerima iz prakse (ili izmišljenim primjerima) nego na samoj teoriji 

koja se uglavnom može usvojiti iz materijala za pripremu ispita 

Nemam dodatnih komentara. 

Sukladno situaciji kakva će biti sljedeće akademske godine, možda više praktičnog rada, posjete 

institucijama itd... 

Neke prezentacije bi mogle biti vizualno malo zanimljivije 

Bilo bi super ako bi prezentacije mogle bit na svijetlim pozadinama u PP, ove tamnoplave neke 

kopiraone ne žele printat zbog previše tinte a one koje žele to naplaćuju duplo :( 

Svaka čast Katedri na ovako dobro organiziranom, zanimljivom i praktičnom kolegiju! 

Svaka pohvala za katedru i jako mi je drago što sam upisala ovaj kolegij. Predavači su bili stručni i 

susretljivi, a posebno profesor Marin. 

Hvala vam na ovako dobro izvedenom kolegiju. 

Mislim da nema potrebe za promjenom, meni je sve super bilo! Mislim uvijek bi moglo više biti 

repetitorija, pripreme za ispit, ali i ovako je dobro odrađena priprema. 

Bilo bi odlično da se cijelo gradivo može položiti putem kolokvija tokom semestra. 

Kvalitetna nastava 

Sve pohvale! Od svih izbornih kolegija, ovaj je bio najbolje pripremljen i najbolje prenesen studentima. 

Hvala! 

Samo nastavite dalje ovako, studenti, iako možda nekad previše indiferentni, to sve vide i cijene!.  

Sve pohvale profesoru koji se odlično snašao u online nastavi! 


